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Várgesztes Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

Készült: Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. május 27-én Várgesztes, 

Községházán 18,00 órai kezdettel megtartott ülésén. 

 

Jelen vannak: 

    

Rising Károlyné polgármester 

dr. Balázs Gabriella alpolgármester 

Almási István képviselő 

   Szolga Róbert képviselő 

   Busz Tamás képviselő 

   Pillmann József a Német Nemzetiségi Önkormányzat Várgesztes elnöke 

   Szennay István jegyző 

    

 

Rising Károlyné polgármester köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a képviselő-

testület 5 fővel határozatképes. Javaslatot tesz a napirendi pontok elfogadására. 

 

A napirendi pontokat a testület 5 jelenlévő tagja 5 igennel elfogadja. 

 
 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 50/2015. (V.27.) Kt. 

határozata a testületi ülés napirendjéről 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a napirendi pontokat az elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadja. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

1./ N a p i r e n d 

Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű határozatokról, a két ülés közötti eseményekről 

 

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti az elmúlt időszakban történt eseményeket, a lejárt határidejű 

határozatokat. Javasolja, hogy fogadják el a lejárt határidejű határozatok végrehajtásról szóló 

beszámolót. 

 

Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez javaslatról. 

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 



2 

 

 

 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2015. (V.27.) Kt. határozata 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a beszámolót a lejárt határidejű határozatokról 

elfogadja. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

Rising Károlyné polgármester valamennyi képviselőnek megköszöni az elmúlt időszakban 

elvégzett munkáját, aminek a faluban is nagyon jó visszhangja van.  

 

Rising Károlyné polgármester kérdezi, hogy van-e valakinek a beszámolóval kapcsolatban 

kérdése.  

 

Busz Tamás képviselő az egyházzal folytatott megbeszélésről kérdezi a polgármestert.  

 

Rising Károlyné polgármester válaszában elmondja, hogy az önkormányzat és az egyház 

együttműködéséről volt szó, különösen a temetővel és ravatalozóval kapcsolatos 

feladatokról.    

 

Busz Tamás képviselő kéri, hogy segítsenek az egyháznak, mert a temetőben elég sok 

beruházás volt, nehogy azok tönkremenjenek. Véleménye szerint le kellene ülni az 

egyházközséggel és átbeszélni a feladatokat. Szükség lenne padokra is, mert a temetéseken 

sok az idős ember. Jó lenne, ha a következő testületi ülésen erről lehetne beszélni, kéri, 

legyen napirend. 

 

Almási István képviselő elmondja, hogy bár jól sikerült a májusfa állítás és döntés. Tavaly 

és idén is kérte, hogy a gyerekek díszítsék fel, sajnos nem tették meg. 

 

Pillmann József a nemzetiségi önkormányzat elnöke elmondja, hogy a nemzetiség múlt heti 

közmeghallgatásán az alábbiak elmondását kérték. Legyen Várgesztesnek egy megfelelő 

főtere, ami méltó a településhez, legyen tervszerű elképzelés és ezt a faültetésnél is vegyék 

figyelembe. A nemzetiségi önkormányzat vállalja, hogy a kopjafát rendbe teszik. 

 

Rising Károlyné polgármester köszöni a jelzéseket, úgy tudja, hogy tájház iránti igény is 

megfogalmazódott. Az önkormányzat figyelembe veszi a lakossági igényeket, a faültetés az 

Összekötő utca mellett folytatódhat, de ez még tervezés előtt áll.  
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Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez a két ülés közötti beszámoló elfogadásáról. 

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

52/2015. (V.27.) Kt. határozata 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a polgármester beszámolóját a lejárt határidejű határozatokról, 

illetve a két ülés közötti eseményekről elfogadja. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti a VÉRCSE megkeresését. Korábban már tárgyaltak róla, 

javasolja, hogy erre az évre a tagdíjemelést hagyják jóvá. 

 

Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség 

tagdíjemeléséről.   

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

53/2015. (V.27.) Kt. határozata 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a Vértes-Gerecse Vidékfejlesztési Közösség tagdíjemeléshez 

2015. 07. 01-től 20,-Ft/főről 100,-Ft/főre emeléséhez hozzájárul.  

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti a az Indigótex Kft. megkeresésére érkezett választ. Javasolja, 

hogy kérjék fel Babos Csaba ügyvédet, hogy próbálja meg behajtani a tartozást.  

 

Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez a javaslatról.   

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

54/2015. (V.27.) Kt. határozata 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

megbízza dr. Babos Csaba ügyvédet, hogy 

az Indigótex Kft. tartozásával kapcsolatban  járjon el. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 
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2./ N a p i r e n d 

2014. évi költségvetés teljesítése, zárszámadás 

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti az előterjesztést.  Kérdezi a képviselőket, hogy van-e kérdés.  

 

Busz Tamás képviselő kérdezi, lehet-e mínuszos maradvány.  

 

Wohl Károlyné gazdálkodási főelőadó válaszában elmondja, hogy ez csak technikai jellegű dolog, 

nem azt jelenti, hogy mínuszos volt a költségvetés. Készített az adókról is kimutatást, ezt mellékelte.  

 

Szolga Róbert képviselő kérdezi, hogy a lekötött betéteket ki figyeli.  

 

Wohl Károlyné gazdálkodási főelőadó elmondja, hogy a lekötés OTP Tőkegarantált Alapban van, 

amihez nem nyúltak. Az önkormányzat számláin jelenleg 4,2 M Ft van.  

 

Szolga Róbert képviselő véleménye szerint még mindig magas a számla összege, már régóta kéri, 

hogy folyamatosan figyeljék a számlákat és amint lehetőség van, kössék le a pénzt. Kéri, hogy a 

következő testületi ülésre június végére készüljön kimutatás 1-6 hónapra az önkormányzat működési 

költségeiről.  

 

Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez a rendelet elfogadásáról. 

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja. 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2015. (V.27.) önkormányzati rendelete a 2014. évi pénzügyi terv végrehajtásáról 
 

A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete! 

 

 

 

3./ N a p i r e n d 

Beszámoló a 2014. évi gyermekvédelmi tevékenységről 

 

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti az előterjesztést. Szerencsére Várgesztes viszonylag jó 

helyzetben van, bár van néhány család, ahol vannak problémák, de ott az önkormányzat és az 

intézmények megpróbálják kezelni a helyzetet. Javasolja a beszámoló elfogadását. 

 

Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez a beszámoló elfogadásáról. 

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

55/2015. (V.27.) Kt. határozata 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok értékeléséről  

készített beszámolót elfogadja. 
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Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a Tatabányai Járási Egyesített Szociális Intézmények 

Családsegítő Szolgálat és Gyermekjóléti Központ 

Várgesztes településen 2014. évben ellátott gyermekvédelmi  

tevékenységéről szóló beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

4./ N a p i r e n d 

 Belterületi útfelújításra pályázat  

 

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti az előterjesztést. Felkéri Busz Tamás képviselőt, hogy 

ismertesse a lehetőségeket.  

 

Busz Tamás képviselő elmondja, hogy kevés az olyan út, ami a pályázatnak megfelel.  

 

Szolga Róbert képviselő véleménye szerint az Összekötő  utca erdő alatti részének felújítása lenne a 

legfontosabb, erre kellene pályázatot benyújtani.  

 

Rising Károlyné polgármester szavazást kezdeményez az Összekötő utca felújítására benyújtandó 

pályázatról.  

A képviselő-testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2015. (V.27.) Kt. határozata  

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete ülésén úgy 

határozott, hogy a helyi önkormányzatokért felelős miniszter és az 

államháztartásért felelős miniszter által a Magyarország 2015. évi központi 

költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. melléklet 4. pont aa), ac) és 

ad) pontok szerint önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatására közösen meghirdetett pályázati felhívásra pályázatot nyújt be  

a  Várgesztes, Összekötő utca (165/25, 166/32, 166/2 hrsz) aszfaltburkolat 

felújítására,  

valamint az ehhez kapcsolódó csapadékvíz elvezetését szolgáló létesítmény 

felújítására (165/25, 166/32, 166/33 hrsz) felújítására, illetve az ehhez 

kapcsolódó közvetlen költségekre.   

 

A felújításhoz szükséges önrészt a 2015. évi költségvetésében az általános 

tartalék terhére biztosítja.    

 

A fejlesztés teljes költsége:   6 242 050,-Ft 

A fejlesztés forrásösszetétele (adatok Ft-ban) 
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Megnevezés Ft 

Saját forrás
 

936 308,- 

Hitel - 

Támogatásból igényelt összeg 5 305 742,- 

Egyéb támogatás (nevesítve)
 

- 

Egyéb forrás  - 

Összesen 6 242 050,- 

 

A testület felhatalmazza a polgármestert 

 a pályázat aláírására és benyújtására. 

 

Határidő: 2015. június 09. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

5./ N a p i r e n d 

Egyebek 

 

 

Képviselői bejelentések 

 

Busz Tamás képviselő elmondja, hogy a honlapon nem találta meg az adószámlák számát. Jó lenne, 

ha ez elérhető lenne.  

 

dr. Balázs Gabriella alpolgármester válaszában elmondja, hogy folyamatosan javítják a honlapot. 

Természetesen feltöltik az adószámlák számát.  

 

Busz Tamás képviselő tájékoztatja a képviselőket a Települési Értéktár Bizottság üléséről. 

Véleménye szerint a Dalkörrel is egyeztetni kellene, hogy a sváb kultúrkört teljesen fel lehessen 

mérni és ez is az értéktár része lehet.  

 

Rising Károlyné polgármester elmondja, hogy folyamatban van az önkormányzatnak felajánlott 

tájház eszközeinek leltárba vétele.  

 

Busz Tamás képviselő kérdezi, hogy mi van a közvilágítás fejlesztésével. Az Összekötő út melletti 

lenne a legfontosabb.   

 

dr. Balázs Gabriella alpolgármester elmondja, hogy folyamatban van, kért árajánlatot, de az még 

nem érkezett be. Ígéretet tesz arra, hogy megsürgeti.  

 

Almási István képviselő jelzi, hogy a fa utcajelző táblákat le kellene festetni. Javasolja, hogy 

kérjenek árajánlatot. Kérdezi, hogy a falunapról van-e valami hír.  

 

Rising Károlyné polgármester ismerteti a tervezett programot.  
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Több kérdés, hozzászólás nem hangzik el. Rising Károlyné polgármester megköszöni a Képviselő-

testületek tagjainak, hogy részt vettek az ülésen, 21
00

 perckor bezárja a Képviselő-testület ülését.  

 

 

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

 Rising Károlyné            Szennay István 

    polgármester               jegyző 


